

## Edaa Welcomes Northern Trust Saudi Arabia as a Direct Custody Member

**Riyadh, 27 July 2023:** The Securities Depository Center Company (Edaa) Welcomes Northern Trust Saudi Arabia as a Direct Custody Member. Northern Trust is a renowned global financial institution offering asset servicing, investment management, and wealth management services to institutions, high-net-worth individuals, and families. The custody membership ceremony was attended by Mr. Raed Alhumaid, CEO of Edaa, and Ms. Kholoud Aldosari, Country Head, Northern Trust Saudi Arabia.

In 2019, Northern Trust's initial connection with Edaa was established through an account operator. Now, they have directly joined Edaa as a custody member, Northern Trust Saudi Arabia offers enhanced global connectivity, providing clients access to a diverse array of asset servicing, investment management, and wealth management services. Being part of Edaa's network positions Northern Trust to play a role in facilitating post-trade processes, ensuring the safekeeping and settlement of assets, and enabling seamless transferability of securities.

**Speaking on the occasion, Raed Alhumaid, CEO of Edaa, said:** “Today marks a significant milestone in Edaa's journey as we welcome Northern Trust Saudi Arabia, who has now joined us as a direct Custody Member. This strategic expansion of our network to include an international custodian represents a pivotal step forward. By adding Northern Trust, we reaffirm our dedication to fostering growth and development within the financial ecosystem. This partnership not only enhances our capabilities but also strengthens our commitment to providing exceptional service to our valued clients.”

**Kholoud Aldosari, Country Head, Northern Trust Saudi Arabia said:** “This collaboration presents an opportunity to contribute our extensive experience and specialized solutions towards the advancement of post-trade services. Through a close and collaborative relationship with Edaa, we aim to leverage our global reach and deliver exceptional custodial services, meeting the evolving needs of our clients in the region and beyond.”

## ترحب "إيداع" بانضمام شركة "نورذن ترست العربية السعودية" كعضو حفظ مباشر

الرياض، 27 يوليو 2023: ترحب شركة مركز إيداع الأوراق المالية "إيداع" بالارتباط المباشر لشركة نورذن ترست العربية السعودية "نورذن ترست" بمركز إيداع الأوراق المالية لتقديم خدمات الحفظ، وذلك خلال حفل خاص أقيم بحضور الأستاذ/ رائد الحميد، المدير التنفيذي لشركة "إيداع"، والأستاذة/ خلود الدوسري، الرئيس الإقليمي لشركة "نورذن ترست العربية السعودية". وتعد "نورذن ترست" واحدة من أبرز المؤسسات المالية العالمية التي تقدم خدمات الأصول وإدارة الاستثمارات وخدمات إدارة الثروات للمؤسسات والشركات العائلية والأفراد ذوي الملاة المالية العالية.

انضمت شركة "نورذن ترست" إلى "إيداع" في عام 2019م عن طريق مشغل حساب والآن انضمت كعضو حفظ مباشر، ستسهم الشركة في تعزيز ارتباط "إيداع" بالأسواق الدولية وتمكين العملاء من الوصول إلى مجموعة واسعة من خدمات الأصول وإدارة الاستثمارات والثروات. كما تسهم هذه الخطوة في تمكين "نورذن ترست" من أداء دور محوري في تعزيز خدمات ما بعد التداول، وضمان حفظ وتسوية الأصول بأفضل شكل ممكن، وتوفير إمكانية نقل ملكية الأوراق المالية بكل سهولة.

وهذه المناسبة، قال رائد الحميد، المدير التنفيذي لشركة مركز إيداع الأوراق المالية "إيداع": "يجسد اليوم مناسبة مهمة بالنسبة لنا، حيث نرحب بانضمام شركة 'نورذن ترست العربية السعودية' كعضو حفظ مباشر في المركز. وتشكل هذه الخطوة الاستراتيجية علامة فارقة في مسيرة تقدم ونمو المركز، كما أنها تعكس التزامنا بدفع عجلة نمو وتطور المنظومة المالية في المملكة العربية السعودية. ومن ناحية أخرى، ستسهم هذه الشراكة في تعزيز قدرات إيداع وترسيخ التزامها بتقديم مستويات خدمة استثنائية للعملاء".

ومن جانبها، قالت خلود الدوسري، الرئيس الإقليمي لشركة "نورذن ترست العربية السعودية": "يحمل هذا التعاون أهمية كبيرة بالنسبة لشركة 'نورذن ترست العربية السعودية' و نتطلع للاستفادة من الفرصة التي توفرها لنا هذا التعاون لأداء دور أساسي في تحسين خدمات ما بعد التداول في السوق المالية السعودية. ومن خلال التعاون الوثيق مع 'إيداع'، والاستفادة من مكانتنا الرائدة على مستوى العالم لتقديم أفضل خدمات الحفظ. سيسهم هذا التعاون في تعزيز قدرتنا لمواكبة المتطلبات المتنامية للعملاء في المنطقة والعالم".